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ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ  ΧΕΙΜΕΡΙΝΩΝ  ΑΘΛΗΜΑΤΩΝ 
 

Μέλος :    ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΙΑΣ (F.I.S) 
ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΕΝΩΣΗΣ ΔΙΑΘΛΟΥ (I.B.U.) 
ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ  ΠΑΓΟΔΡΟΜΙΩΝ (ISU) 
ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ CURLING (WCF) 
ΔΙΕΘΝΟΥΣ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑΣ ΧΟΚΕΫ ΕΠΙ ΠΑΓΟΥ (I.I.H.F.) 

  28ης ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ (ΠΑΤΗΣΊΩΝ) 71 - 104 34  - ΑΘΗΝΑ  τηλ. 210-3230182,  fax 210-3230142 
                     e-mail: info@eox.gr   official website: www.eox.gr 
 

 

33ο  ΠΡΑΚΤΙΚΟ  ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  Ε.Ο.Χ.Α. 
της 10ης και 11ης Ιουνίου 2023 – ημέρες Σάββατο και Κυριακή  

και ώρα έναρξης 17.00 και 10.00 αντίστοιχα  
στο ξενοδοχείο Valis resort στην Αγριά Βόλου και διαδικτυακά 

 

Παρόντες : ΝΙΚΗΤΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΓΙΑΖΙΤΖΙΔΗΣ ΣΑΒΒΑΣ, ΓΥΡΟΥΣΗΣ ΔΗΜΟΣΘΕΝΗΣ, 
ΖΑΒΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΘΕΟΔΩΡΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΜΑΡΜΑΡΕΛΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΜΕΝΤΖΙΟΣ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ,  ΜΗΛΙΟΣ ΗΛΙΑΣ, ΣΤΑΜΟΥ ΣΠΥΡΙΔΟΥΛΑ (παρούσα διαδικτυακά την 10η 
Ιουνίου και με φυσική παρουσία την 11η Ιουνίου), ΤΣΟΥΡΕΚΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ, 
ΛΑΔΟΠΟΥΛΟΥ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ (παρούσα διαδικτυακά), ΑΡΑΧΩΒΙΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ (παρών 
διαδικτυακά)  
Απών: ΜΠΑΚΑΣ ΑΣΤΕΡΙΟΣ 
Παρίστανται: ΓΚΡΙΤΣΗ ΣΟΦΙΑ (διαδικτυακά), ΣΜΥΡΝΑΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΤΣΟΥΡΕΚΑΣ 
ΤΙΜΟΛΕΩΝ 

ΘΕΜΑ 1ο : Έγκριση και υπογραφή πρακτικών 22/23-10-23, 23/18-12-23, 24/9-1-23, 25/13-1-
23, 26/13-2-23, 27/3-3-23, 28/10-3-23, 29/22-3-23, 30/29-3-23, 31/21-4-23, 32/3-5-23 

Ο Γεν. Γραμματέας κ. Μήλιος παρουσιάζει τα πρακτικά 22/23-10-23, 23/18-12-23, 24/9-1-23, 
25/13-1-23, 26/13-2-23, 27/3-3-23, 28/10-3-23, 29/22-3-23, 30/29-3-23, 31/21-4-23, 32/3-5-23 τα 
οποία έχουν ήδη σταλεί με email προς ενημέρωση στα μέλη του ΔΣ και ζητά την υπογραφή τους. 

Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα αρχεία ομόφωνα τα παραπάνω πρακτικά με 12 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

ΘΕΜΑ 2ο : Οικονομικά  

i. Έγκριση μηνών Δεκεμβρίου 2022- Ιανουαρίου 2023- Φεβρουαρίου 2023- Μαρτίου 2023-  
Απριλίου 2023- Μαΐου 2023 
Ο ταμίας κ. Γιαζιτζίδης παρουσιάζει τα οικονομικά των μηνών Δεκέμβριος 2022 έως και Μάιος 
2023 αλλά διευκρινίζει ότι δεν έχουν ελεγχθεί οι αποδείξεις των μηνών Φεβρουάριος 2023 έως 
και Μάιος 2023 και προτείνει να γίνει πρώτα ο έλεγχος και μετά να υπογραφούν οι συγκεκριμένοι 
μήνες. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα οικονομικά Δεκεμβρίου 2022 και Ιανουαρίου 2023 με 12  ΝΑΙ και 0 
ΟΧΙ. 
 
ii. Έγκριση οδοιπορικών στελεχών 
Ομοίως με το i. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα οδοιπορικά στελεχών Δεκεμβρίου 2022 και Ιανουαρίου 2023 με 12  
ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
iii.Σέρβις αυτοκινήτων 
Ομοίως με το i και ii. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα έξοδα για σέρβις αυτοκινήτων Δεκεμβρίου 2022 και Ιανουαρίου 2023 
με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
iv. Ενημέρωση για την επιχορήγηση από ΣΤΟΙΧΗΜΑ, ποσού 165.837,43€ 
Ο πρόεδρος ενημερώνει ότι πήραμε επιχορήγηση ύψους 165.837,43€από το ΣΤΟΙΧΗΜΑ, ενώ 
πέρσι ήταν στα 120.000€. Διευκρινίζει ότι αυτό το ποσό είναι αποκλειστικά για ενίσχυση των 
εθνικών ομάδων και όχι για άλλα έξοδα. 
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v.Ενημέρωση για την τακτική επιχορήγηση από ΓΓΑ, ποσού 107.728,00 € 
O πρόεδρος κ. Νικητίδης ενημερώνει ότι η τακτική επιχορήγηση από τη ΓΓΑ φέτος ήταν στα 
107.728,00€ σε σχέση με τις 106.000€ πέρσι. Διευκρινίζει ότι στο ΧΙΛΩΝ δεν έχει ληφθεί υπόψη 
το μετάλλιο του Γκιννή, αφού αφορά σε δραστηριότητες του 2022. 
 
vi. Έγκριση προσαρμοσμένου προϋπολογισμού 2023 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης παρουσιάζει τον προσαρμοσμένο προϋπολογισμό και ζητάει από τον 
αντιπρόεδρο κ. Γυρούση να ενημερώσει τα μέλη του ΔΣ σχετικά με μια πρότασή του για 
τροποποίηση σε ό,τι αφορά τα έσοδα που εκτιμάται ότι θα προέλθουν από την Ελληνική 
Ολυμπιακή Επιτροπή. Ο κ. Γυρούσης αναφέρει ότι αφού από την ΕΟΕ θα λάβουμε τελικά για το 
2023 συνολικά έσοδα 50.000€, θα ήταν σωστό  για τα υπόλοιπα 50.000€, και οι 20.000€  να 
μεταφερθούν στον κωδικό των χορηγιών και οι 30.000€ στον κωδικό των εσόδων από διεθνείς 
ομοσπονδίες. Δηλαδή, ο κωδικός 106 να διαμορφωθεί στο ποσό των 420.000 και ο 105 σε 
40.000€. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τον προσαρμοσμένο προϋπολογισμό με την τροποποίηση που 
αναφέρθηκε με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
vii. Ενημέρωση για την εκταμίευση του τελικού υπολοίπου της επιχορήγησης της ΕΟΕ για YOG 
Gangwon 2024, ποσού 6.742,24€ 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης ενημερώνει το ΔΣ για την εκταμίευση του υπολοίπου επιχορήγησης της 
ΕΟΕ για YOG Gangwon 2024, ποσού 6.742,24€. 
 
viii. Ενημέρωση για επιχορήγηση από IBU 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας αναφέρεται στο ποσό και αφορά στο πρόγραμμα για τους αγώνες πρόκρισης 
για το έτος 2023 για τους αγώνες Youth Olympics που είχε εγκριθεί από την IBU διευκρινίζοντας 
ότι είχαν εισπραχθεί το φθινόπωρο του 2022 τα 30.000$,. Μόλις καταθέσαμε τα σχετικά 
παραστατικά εκταμιεύτηκε και το υπόλοιπο. 
Για την επιχορήγηση από την IBU θα έχουμε περισσότερες πληροφορίες σε λίγες βδομάδες στην 
συνάντηση προέδρων που θα γίνει στην Αυστρία. Υπάρχει η εκτίμηση ότι θα έχουμε αύξηση της 
τάξης του 10-20% στα ποσά για συμμετοχή σε διεθνείς διοργανώσεις. Ήδη γνωρίζουμε ότι για 
τους θερινούς αγώνες έχει αυξηθεί το ποσό κατα 20%. Αυτό που είναι σημαντικό είναι τα Project 
ανάπτυξης για τα οποία έχουμε ήδη καταθέσει πρόταση – σχέδιο στην IBU και περιμένουμε 
έγκριση μέχρι τέλος Ιουνίου. Εκτίμηση ποσού 20.000 ευρώ περίπου αν μας εγκριθεί όλο το 
πρόγραμμα, με ανταποδοτικό τρόπο. Στο περιφερειακό συνέδριο στη Βοσνία, τονίστηκε ότι σε 
ομοσπονδία όπως η δική μας - που δεν είναι αμιγώς για το δίαθλο - υπάρχει πολύ σχολαστικός 
έλεγχος για το πού πηγαίνουν τα χρήματα, τόσο κατά την υποβολή της πρότασης, όσο και κατά 
την κατάθεση αποδείξεων. Τα παραπάνω επιβεβαίωσε και ο κ. Γυρούσης, που επίσης συμμετείχε 
στο βαλκανικό συνέδριο διάθλου. 
 
ix. Ενημέρωση επιχορήγησης από FIS (Πρόβλεψη) 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι με βάση τα δεδομένα του 2022, για το 2023 θα είμαστε στα ίδια 
επίπεδα επιχορήγησης ίσως με μια πιθανή μικρή αύξηση, αφού οι συμμετοχές μας σε παγκόσμια 
πρωταθλήματα είναι ίδιες, και ο αριθμός των codex ήταν επίσης ίδιος.  
Σε απάντηση σχετικής ερώτησης, διευκρινίζει ότι οι διακρίσεις του Γκιννή που έγιναν μέσα στο 
2023 δεν επηρεάζουν την επιχορήγηση που λαμβάνουμε από FIS για την τρέχουσα περίοδο.   
 
ΘΕΜΑ 2ο: Απολογισμός αθλημάτων 2022-23 

i. Τοποθετήσεις Εφόρων  
Ξεκινάει ο κ. Μαρμαρέλλης για τα αλπικά, που αναφέρει ότι το πρωτάθλημα εκτελέστηκε 
σύμφωνα με το πρόγραμμα, εκτός του αγώνα στα 3-5 Πηγάδια για το Βαλκανικό Κύπελο που δεν 
έγινε λόγω έλλειψης χιονιού.  Τα θέματα συμμετοχών θα αναλυθούν από τον Τίμο. Η ποιότητα 
και το επίπεδο των αγώνων έχει βελτιωθεί πολύ. Με πολύ μικρές αστοχίες σε θέματα έμψυχου 
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δυναμικού το οποίο μας λείπει στους αγώνες, τα πήγαμε πάρα πολύ καλά. Είχαμε 10% λιγότερες 
εκκινήσεις σε σχέση με την χρονιά που καταγράφηκε η μεγαλύτερη συμμετοχή. Οι δυο αγώνες 
ανά κατηγορία είναι πολύ καλά. 
 
Ο κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι για τα βόρεια, δεν έγιναν βαλκανικοί αγώνες λόγω έλλειψης χιονιού. 
Οι βαθμοί των αθλητών δεν ήταν καλοί, αυξήθηκαν οι βαθμοί τους και δεν συμπληρώθηκαν οι 5 
αγώνες. Με το νέο σύστημα βαθμολογίας, οι βαθμοί θα αυξηθούν περίπου 20-30%. Για τους ΔΑ 
συμμετέχουμε στην τελική φάση των Παγκοσμίων πρωταθλημάτων με πλήρεις ομάδες, με 4 
αγόρια και 4 κορίτσια. Στα EYOF είχαμε παρουσία, Ο Ροσενλής είχε την καλύτερη επίδοση στον 
θεσμό. 
Για το Δίαθλο είχαμε βελτίωση στον Αγγέλη ενώ στα ίδια επίπεδα παρέμεινε ο Τσουρέκας. Είχαμε 
νέους αθλητές όπως ο Γάστης και η Τίτα στα κύπελλα. Η Χαραλαμπίδου είχε τραυματισμό στην 
αρχή και έχασε τη χρονιά. Ο Αγγέλης είχε επίσης είχε σοβαρό πρόβλημα υγείας, μπήκε στο 
νοσοκομείο και ανέρρωσε πλήρως τελικά τον Μάρτιο.  
Η Ελλάδα κατετάγη 29η στο παγκόσμιο κύπελλο και αυτό μας δίνει το δικαίωμα της πρόκρισης 
δυο αθλητών στο επόμενο παγκόσμιο κύπελλο.  
Δημιουργήσαμε μια ομάδα εφηβική με συμμετοχή σε όλες τις μεγάλες διοργανώσεις με 
αποτέλεσμα να προκριθούν στα Youth Olympics 3 αγόρια και 3 κορίτσια.  
Στη γενική κατάταξη παγκοσμίως είμαστε 24οι στους άνδρες και 27οι στις γυναίκες που ήταν 
σημαντική εικόνα για το δίαθλο και ευελπιστούμε να συνεχίσουμε έτσι. Ο Γάστης είχε καλή 
παρουσία στο Παγκόσμιο πρωτάθλημα. 
 
Για τη Χιονοσανίδα και το Ελεύθερο Σκι, ο κ. Θεοδώρου αναφέρει ότι οι αγώνες στον Χελμό ήταν 
ευχάριστη έκπληξη. Το Ανήλιο θα μπορεί να θεωρείται ως κέντρο για το freestyle. Επίσης και στο 
Σέλι οι αγώνες πήγαν πάρα πολύ καλά. Η διαφορά μας από τους πρώτους μειώθηκε και πλέον 
έχουμε αξιοπρεπή εμφάνιση.  
Ο Δούμος απέκτησε σωστό εξοπλισμό μόλις πέρσι και έτσι είχε την καλύτερη παρουσία από ποτέ. 
Γενικά προσπαθούμε για τους στίβους και ίσως του χρόνου πάμε και στα Γρεβενά (Βασιλίτσα), 
αναλόγως με την διάθεση που θα φανεί από τη διοίκηση του χιονοδρομικού.  
Προτείνει να βοηθήσουμε τον Δούμο ο οποίος δεν έχει οικονομική δυνατότητα να στηρίξει την 
προετοιμασία του σε υψηλό επίπεδο. Είναι μεν πολύ δύσκολο να προκριθεί στους ΧΟΑ, αλλά η 
προσπάθεια αξίζει την επένδυση και μπορούμε να αποφασίσουμε τη στήριξή του. 
Ο Τ.Σ. αναφέρει ότι πολύ καλός αθλητής είναι επίσης και ο Γ. Αλμπανίδης. Αναφέρει επίσης ότι 
από τους λοιπούς αθλητές που στηρίξαμε, είχαμε καλή παρουσία αλλά όχι κάτι ιδιαίτερο. 
Αποφασίσαμε να χωρίσουμε τις ομάδες freestyle και παράλληλο για να γίνεται σωστή και πιο 
εξειδικευμένη προετοιμασία. 
Γίνεται διαλογική συζήτηση σχετικά με την ενίσχυση της ανάπτυξης του αθλήματος και να 
μειωθούν τα έξοδα στη συμμετοχή σε διεθνείς αγώνες των λίγων αθλητών που φέρνουν μέτρια 
αποτελέσματα. 
Σχετικά με τα αθλήματα του πάγου, ο κ. Σμυρναίος αναφέρει ότι το 2022 έγιναν 2 αγώνες πατινάζ 
ο πρώτος στις αρχές της χρονιάς και αφορούσε το 2021 και ο δεύτερος τον Απρίλη που ήταν για 
το 2022. Είχαμε σημαντικές συμμετοχές σε διεθνείς αγώνες, και η ομοσπονδία κάλυψε 
(επιχορήγησε) το 20% των εξόδων για τη συμμετοχή των αθλητριών. Ενημερώνει ότι πλέον μας 
δόθηκε δικαίωμα συμμετοχής σε τρεις αγώνες Junior Grand Prix, έναντι των δυο που είχαμε μέχρι 
πέρσι. 
Ενημερώνει επίσης για το πολύ σημαντικό σεμινάριο προπονητών της ISU με τίτλο visiting coach 
που διεξήχθη στην Αθήνα σε δύο φάσεις (τέλος του 2022 και αρχές του 2023). 
Το βασικό πρόβλημα παραμένει η έλλειψη παγοδρομίων. Έχουν κλείσει δυο παγοδρόμια, ένα 
στη Θεσσαλονίκη και το Athens Heart, και πλέον έχει μείνει μόνο ένα, το οποίο είναι μικρών 
διαστάσεων και εκεί συγκεντρώνεται το σύνολο των αθλητών. 
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Ο Πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι η αθλήτρια Λαμπρινού είναι «ανερχόμενο αστέρι» και η 
οικογένειά της τη στηρίζει σε συμμετοχή σε αγώνες.  
Επίσης σημειώνει ότι ένα επιπρόσθετο όφελος του προγράμματος vising coach είναι ότι 
συζητήθηκε η συμμετοχή των Ιταλών προπονητών στη σχολή προπονητών της ΕΟΧΑ και της 
ΓΓΑ ως διδασκόντων. Στα προβλήματα της παγοδρομίας εκτός από την έλλειψη των 
παγοδρομίων εξίσου σημαντικό είναι και η έλλειψη προπονητών που αποκλείει την έκδοση 
αθλητικής αναγνώρισης των σωματείων πατινάζ. Επισημαίνει ότι πρέπει να βρεθεί τρόπος να 
τακτοποιηθούν τα σωματεία ώστε έτσι -εκτός των άλλων- να ωφεληθούν και τα παιδιά αυτά που 
σήμερα δεν έχουν δυνατότητα καν να πάρουν το 10%. 
 
Για το curling ο κ. Σμυρναίος αναφέρεται στους Έλληνες αθλητές που ζουν στο εξωτερικό. Το  
2019 συμμετείχαν στο πανευρωπαϊκό και στο παγκόσμιο πρωτάθλημα με πολύ καλή εμφάνιση, 
με μηδενική χρηματοδότηση από την Ομοσπονδία. Η ομάδα πήρε μέρος στο πανευρωπαϊκό του 
2023. Επειδή είμαστε δόκιμο μέλος της IIHF, πρέπει να παίρνουμε μέρος σε αγώνες για να 
μπορέσουμε να γίνουμε κανονικό μέλος. Αυτή τη στιγμή είμαστε στη θέση 50 μεταξύ 70 χωρών. 
Χρειάζονται χρήματα για να αναπτυχθεί αυτό το άθλημα. 
Ο κ. Νικητίδης αναφέρει ότι και στα τρία αθλήματα του πάγου δημιουργούμε προϋποθέσεις για 
να έρθουν χρήματα από τις διεθνείς ομοσπονδίες για να στηριχθεί η προσπάθεια ανάπτυξης και 
με την ευκαιρία ενερώνει για τις πολύ σημαντικές προσπάθειες που γίνονται από τον κ. Πατσαλά 
αναφορικά με το Χόκεϊ.  
 

ii. Εκθέσεις Τεχνικού Διευθυντή και Προπονητών 
Ο Τ.Σ. παρουσιάζει τα ποσοτικά στοιχεία σχετικά με τις συμμετοχές στο αγωνιστικό πρόγραμμα. 
Ο απολογισμός αυτός έχει κατατεθεί στην ΕΟΧΑ με Α.Π.1879/8-6-2023.  
Γενικά στα αλπικά έχουμε μείωση στους παίδες κορασίδες μόνο, έτρεξαν 169 παιδιά. Η βάση 
όμως είναι καλή.  
Οι αναφορές του Τ.Σ. και των προπονητών όλων των αθλημάτων έχουν κατατεθεί στην ΕΟΧΑ με 
Α.Π. 1879/8-6-2023. 
 

iii. Κόστος εθνικού πρωταθλήματος 2023  
O Τ.Σ. παρουσιάζει τον πίνακα με τα έξοδα του πρωταθλήματος 2023, στο οποίο δεν έχει 
συμπεριληφθεί το ποσό για τις ενισχύσεις των διοργανωτών σωματείων. Είναι τα ίδια ποσά σε 
σχέση με την περσινή χρονιά. Διατηρούμε τον αριθμό των αγώνων και του κόστους.  
 
Ο κ. Νικητίδης σημειώνει ότι πήγαμε καλά αφού με το ίδιο συνολικό κόστος διοργανώσαμε αγώνες 
έχοντας ικανοποιημένα όλα τα στελέχη. Επίσης, φέτος εφαρμόσαμε το να μην έχουμε Έλληνες 
τεχνικούς εκπροσώπους σε αγώνες όπου υπήρχε ξένος ΤΕ, εξοικονομώντας έτσι σημαντικό 
πόσό. 
Ο κ. Θεοδώρου αναφέρει ότι πρέπει να επιμορφωθούν Έλληνες Τεχνικοί Εκπρόσωποι για να μην 
πληρώνουμε ξένους. 
Γίνεται συζήτηση σχετικά με την ανάγκη εκπαίδευσης νέων χρονομετρών και η εκδοχή ανάθεσης 
της χρονομέτρησης σε εταιρίες ακόμα και του εξωτερικού, που έχουν αυτό το αντικείμενο. 
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Ο κ. Νικητίδης αναφέρει ότι υπάρχει διαδικαστικό πρόβλημα στην πληρωμή των οργανωτών 
σωματείων και αυτή η διαδικασία θα πρέπει να διευκολυνθεί. Η Εκτελεστική θα πρέπει να 
συνεδριάζει για να δίνει εντολή στο λογιστήριο να πληρώνονται τα σωματεία. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα παραπάνω ομόφωνα με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Ενημέρωση για προγράμματα ανάπτυξης FIS και IBU 2023–24 (εισήγηση Τ.Σ.) 
Ο ΤΣ παρουσιάζει τον πίνακα για τα προγράμματα ανάπτυξης. 

 
Στα camps δεν καλύπτονται τα έξοδα μετακίνησης από τη FIS, ενώ η IBU καλύπτει και τη 
μετακίνηση. 
Επίσης, παρουσιάζει τα επιπλέον προγράμματα ανάπτυξης της IBU για το δίαθλο. 

 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα παραπάνω ομόφωνα με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Αποδοχή παραίτησης μέλους του Δ.Σ. (εισήγηση Προέδρου) 
Ο πρόεδρος διαβάζει στα μέλη του ΔΣ το αίτημα παραίτησης του κ. Στέργιου Μπάκα από τη θέση 
του στο ΔΣ και ζητά την αποδοχή του αιτήματος από τα μέλη. 
Τα μέλη του ΔΣ αποδέχονται το παραπάνω ομόφωνα με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Πλήρωση κενής θέσης Δ.Σ. (εισήγηση Προέδρου) 
Ο πρόεδρος ενημερώνει ότι σύμφωνα με τον νέο νόμο, αναπληρωματικοί μεταξύ των οποίων θα 
γίνεται η κάλυψη κενλης θέσης στο ΔΣ είναι οι επιλαχόντες υποψήφιοι για το ΔΣ που δεν 
εκλέχτηκαν κατά την εκλογική διαδικασία στη Γενική Συνέλευση. Οι εκλογές έγιναν το 2021 βάσει 
του τότε εν ισχύ καταστατικού μας, και εξελέγησαν και αναπληρωματικά μέλη από ανεξάρτητο 
ψηφοδέλτιο αυτού των τακτικών. Όμως ο νέος αθλητικός νόμος που ήδη ίσχυε το 2021 ορίζει ότι 
αναπληρωματικά μέλη είναι οι κατά σειρά σταυροδοτηθέντες υποψήφιοι για το ΔΣ. Δεν έπρεπε 
να υπάρχει δηλαδή ψηφοδέλτιο αναπληρωματικών. 
Ως εκ τούτου, η 12η σε σειρά σταυροδοσίας για το ΔΣ ήταν η κα Σοφία Γκρίτση, η οποία αφού 
ερωτήθηκε γραπτώς με email για την αποδοχή ανάληψης θέσης, μας απάντησε ότι αποδέχεται. 
Η κα Γκρίτση παρακολουθεί διαδικτυακά την συνεδρίαση. 
Την ευχαριστούμε και εδώ και την καλοσωρίζουμε στα τακτικά μέλη του ΔΣ.  
Ό,τι αφορά στα καθήκοντά που θα αναλάβει, θα συζητηθεί σε επόμενο θέμα της συνεδρίασης. 
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Τα μέλη του ΔΣ αποδέχονται το παραπάνω ομόφωνα με 12  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 6ο : Αναδιάρθρωση – Τροποποίηση Σύστασης Διοικητικού Συμβουλίου (εισήγ. 
Προέδρου) 
Τον λόγο παίρνει ο Πρόεδρος της ΕΟΧΑ κ. Νικητίδης : 
Αγαπητοί φίλοι. Είναι αυτονόητο ότι η διάρθρωση του ΔΣ γίνεται κάθε φορά με βάση τις 
ιδιαιτερότητες της ομοσπονδίας μας, την εξειδίκευση των μελών του ΔΣ και την ευχέρεια που ο 
καθένας έχει για να ασχολείται με τα διαδικαστικά της ομοσπονδίας.  
Για το διάστημα των 2,5 χρόνων της μέχρι τώρα θητείας μας, οφείλω να πω ότι σε επίπεδο 
γραμματείας όπου είναι πολύ βασικό να υπάρχει μια άμεση ανταπόκριση κάθε φορά που έρχεται 
κάτι που απαιτεί κάποια απάντηση ή υπογραφή, ο Ηλίας ο Μήλιος ήταν άμεσος και ταχύς και 
αυτό βοηθούμε εξαιρετικά την όλη διαδικασία. Με αυτή την έννοια θεωρώ ότι πήγε πολύ καλά η 
«γραφειοκρατική» διαδικασία.  
Στο επίπεδο των οικονομικών, η κα Στάμου κάλυψε σε πολύ μεγάλο βαθμό τον Ταμία που δεν 
μπορούσε να είναι στην Αθήνα. Η δουλειά του Ταμία απαιτεί συχνή φυσική παρουσία στην Αθήνα. 
Μετά το διάστημα που πέρασε, όπως μου είπε και ο Αντιπρόεδρος σε μια συζήτηση, όλοι ξέρουμε 
τα πατήματά μας, οπότε μπορούμε να πάμε σε μια αναδιάρθρωση θέσεων και αρμοδιοτήτων στα 
πλαίσια του ΔΣ η οποία αποτυπώθηκε στον πίνακα που σας έστειλα, και η οποία μοιάζει με τα 
δεδομένα των παλιότερων χρόνων.  
Θεωρώ ότι είναι πολύ σημαντικό όλοι εμείς εδώ να επιφορτιστούμε με μια αρμοδιότητα, ώστε να 
κατανεμηθεί αντίστοιχα και ο όγκος της δουλειάς που απαιτείται.  
Επιπλέον θεωρώ ότι τα επιμέρους αθλήματα θα πρέπει να έχουν πλέον μια μορφή 
αυτοδιοίκησης, και κατά συνέπεια δεν είναι -κατά την γνώμη μου- αναγκαία η ύπαρξη ενός 
αντιπροέδρου αθλημάτων που θα έχει ρόλο συντονιστή, αλλά τομεακών αντιπροέδρων ανά 
άθλημα. 
Με αυτά τα δεδομένα, η πρόταση που καταθέτω στο ΔΣ προς έγκριση είναι η εξής. 
Πρόεδρος Νικητίδης Γεώργιος, Αντιπρόεδρος Διοικητικού Σάββας Γιαζιτζίδης, Αντιπρόεδρος 
Αλπικών και Χιονοσανίδας Γιάννης Μαρμαρέλλης, Αντιπρόεδρος Βορείων Αθλημάτων 
Δημοσθένης Γυρούσης, Γενικός Γραμματέας Ηλίας Μήλιος, Ταμίας Σπυριδούλα Στάμου, Ειδικός 
Γραμματέας Κώστας Μέντζιος, Έφορος υλικού, αυτοκινήτων, εγκαταστάσεων κλπ ο Χρήστος 
Ζαβός, έφορος ανάπτυξης με κύριο αντικείμενο την ανάπτυξη των para winter sports η Σοφία 
Γκρίτση, έφορος για τους δρόμους αντοχής ο Απόστολος Τσουρέκας, έφορος χιονοσανίδας ο 
Γιάννης Θεοδώρου, εκπρόσωπος των αθλητών η Βούλα Λαδοπούλου, που σημαίνει ότι 
προτείνεται και για το δεύτερο μισό της θητείας του ΔΣ, (γιατί η αρχική τοποθέτησή της ως 
εκπρόσωπος αθλητών ήταν για δυο χρόνια), εκπρόσωπος των προπονητών ο Γεώργιος 
Αραχωβίτης. 
Επιπλέον προτείνονται εκτός του ΔΣ ως έφορος Καλλιτεχνικού Πατινάζ και Curling ο Γεώργιος 
Σμυρναίος και ως έφορος χόκεϋ επί πάγου ο Σωτήρης Πατσαλάς.  
Για τα αθλήματα του πάγου, δεδομένου και του ότι οι αρμόδιοι έφοροι δεν είναι μέλη του ΔΣ μας, 
συνεχίζω όπως και ως τώρα να έχω ο ίδιος τη διοικητική ευθύνη και αρμοδιότητα τη διοικητική 
ευθύνη παράλληλα με τα καθήκοντα του προέδρου.  
Αυτή είναι η πρότασή μου. Δεν ξέρω αν υπάρχει κάτι που θέλετε να συζητήσουμε ή αν υπάρχει 
κάποια διαφοροποιημένη άποψη. 
Ο κ Γυρούσης παίρνει το λόγο λέγοντας ότι θέλει να ακούσει τις απόψεις των τριών (ταμία, 
γραμματέα και αντιπρόεδρο) γιατί πρέπει να βλέπουμε τη διαθεσιμότητα και το που νομίζει ο 
καθένας ότι μπορεί να βοηθήσει. Θεωρεί ότι επειδή ξέρει ότι έχουν γίνει συζητήσεις μεταξύ των 
τριών, καλό είναι να γίνουν οι τοποθετήσεις τους, για να μην υπάρξουν παρεξηγήσεις. Ο ίδιος 
πάντως δηλώνει ότι δεν έχει κανένα πρόβλημα με το σχήμα που προτείνει ο κ. Νικητίδης. 
Ο Πρόεδρος αναφέρει ότι δεν γνωρίζει τις συζητήσεις που έχουν γίνει μεταξύ των τριών.  
Ενημερώνει το σώμα ότι στο email που είχε στείλει με την προτεινόμενη μορφή αρμοδιοτήτων 
στα πλαίσια του ΔΣ και την ερώτηση να δηλώσει ο καθένας ποια αρμοδιότητα θα ήθελε να 
αναλάβει, απάντησαν με αιτιολογημένο τρόπο ο Χρήστος (Ζαβός), η κα Βούλα Λαδοπούλου και 
ο κ. Μαρμαρέλης.  
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Η πρόταση που διατύπωσα προέκυψε αφού προηγούμενα επικοινώνησα με όλους ανεξαιρέτως. 
Ο κ. Μήλιος αναφέρει ότι δεν έχει καμία αντίρρηση να μπει σε οποιαδήποτε θέση θεωρηθεί ο 
Πρόεδρος ότι μπορεί να προσφέρει με τον καλύτερο τρόπο. 
Η κα Στάμου αναφέρει ότι είναι ουσιαστική η δουλειά στο γραφείο της ομοσπονδίας και επίσης 
ότι ο εκάστοτε αντιπρόεδρος διοικητικού έχει μια πολύ φορτισμένη ευθύνη και θα πρέπει να 
μπορεί να επισκέπτεται τα γραφεία συχνά, οπότε ίσως η επιλογή για την συγκεκριμένη θέση την 
προβληματίζει. 
Ο κ. Γιαζιτζίδης δηλώνει ότι ο ίδιος είναι ικανοποιημένος με τη θέση του αντιπροέδρου διοικητικού 
που του προτάθηκε. 
Ο κ. Θεοδώρου δηλώνει ότι εφόσον κριθεί αναγκαίο, ο ίδιος μπορεί να βρίσκεται στα γραφεία της 
ομοσπονδίας 2-3 φορές την εβδομάδα οπότε αν χρειάζεται και αν υπάρχει δυνατότητα θα 
μπορούσε να οριστεί ως β’ ειδικός γραμματέας θα είναι διαθέσιμος να συμβάλλει σε 
γραφειοκρατικές υποχρεώσεις, παράλληλα με τα καθήκοντά του που αφορούν στην χιονοσανίδα 
και το ελεύθερο σκι. 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης ενημερώνει ότι και η κα Λαδοπούλου έχει δηλώσει ότι είναι διαθέσιμη 
να αναλάβει επιπλέον καθήκοντα, πέραν της εκπροσώπου αθλητών και με την εξειδίκευση που 
έχει σε λογιστηριακά και οικονομικά θέματα, θα μπορούσε να προγραμματίζει επισκέψεις στα 
γραφεία της ομοσπονδίας μια φορά το μήνα. 
Ο πρόεδρος ρωτά τη κα Στάμου αν με την τοποθέτησή της εννοούσε ότι επιθυμεί να αναλάβει τη 
θέση του αντιπροέδρου διοικητικού και συνδυαστικά να υποστηρίζει ότι αφορά στον οικονομικό 
έλεγχο. 
Γίνεται διαλογική συζήτηση και στην συνέχεια ο πρόεδρος ζητά την έγκριση για το παρακάτω 
σχήμα στο ΔΣ: 
Πρόεδρος: Γεώργιος Νικητίδης 
Αντιπρόεδρος Διοικητικού: Σάββας Γιαζιτζίδης 
Αντιπρόεδρος Αλπικών και Χιονοσανίδας: Ιωάννης Μαρμαρέλλης 
Αντιπρόεδρος Βορείων Αθλημάτων: Δημοσθένης Γυρούσης 
Γενικός Γραμματέας : Ηλίας Μήλιος 
Ταμίας: Σπυριδούλα Στάμου 
Ειδικός Γραμματέας: Κωνσταντίνος Μέντζιος 
Έφορος Υλικού, αυτοκινήτων, εγκαταστάσεων: Χρήστος Ζαβός 
Έφορος Ανάπτυξης και para winter sports: Σοφία Γκρίτση 
Έφορος Δρόμων Αντοχής: Απόστολος Τσουρέκας 
Έφορος Χιονοσανίδας και Ελεύθερου Σκι: Ιωάννης Θεοδώρου 
Εκπρόσωπος αθλητών: Παρασκευή Λαδοπούλου 
Εκπρόσωπος προπονητών: Γεώργιος Αραχωβίτης 
Και επιπλέον εκτός ΔΣ : 
Έφορος Καλλιτεχνικού Πατινάζ και Curling : Γεώργιος Σμυρναίος 
Έφορος χόκεϋ επί πάγου: Σωτήριος Πατσαλάς 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν την ως άνω αναμόρφωση του ΔΣ και τις δύο θέσεις εφόρων, με 12  
ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
  
ΘΕΜΑ 7ο: Οριστικοποίηση του συνολικού ποσού που θα διατεθεί για τα αθλήματα εντός 
του 2024, προκειμένου δοθεί στην συνέχεια η δυνατότητα στην συντονιστική επιτροπή 
των αθλημάτων για την κατανομή ανά άθλημα/αγώνισμα (εισήγηση Προέδρου) 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης ότι αυτό είναι αρμοδιότητα της Εκτελεστικής Επιτροπής, και στη 
συνεδρίαση του ΔΣ καλούνται τα μέλη να αποφασίσουν ποια είναι η τελική κατανομή των ποσών  
που θα διατεθούν ανά άθλημα. Ο ΤΣ κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι κατά την άποψή του παρά την 
αύξηση κατά περίπου 15-20% των συνολικών επιχορηγήσεων προς την ΕΟΧΑ, είναι φρόνιμο να 
ακολουθηθεί το μοντέλο της περσινής κατανομής, για να μείνει κάποιο υπόλοιπο ώστε να υπάρχει 
δυνατότητα μικρών αλλαγών με ενίσχυση κάποιων πεδίων στο μέλλον. 
Η πρόταση είναι το ποσό που θα διανεμηθεί στα αθλήματα να παραμείνει στα περσινά επίπεδα. 
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Μετά από σχετική ερώτηση της κας Γκρίτση, ο πρόεδρος κ. Νικητίδης διευκρινίζει ότι δεν 
παίρνουμε καμία επιχορήγηση από τη ΓΓΑ για τα παραολυμπιακά αθλήματα γιατί αυτή πάει στη 
ΕΑΟΜ/ΑΜΕΑ, ενώ η FIS αναγνωρίζει μόνο εμάς ως υπεύθυνους για τα παραολυμπιακά. Θα 
πρέπει να αλλαχθεί η δομή και να διεκδικήσουμε από τη ΓΓΑ την ολική ευθύνη για τα 
παραολυμπιακά χειμερινά αθλήματα.  
Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι στο συνέδριο του FIS Calendar στο Ντουμπρόβνικ, ο 
εκπρόσωπος της FIS είπε ότι το πρόβλημα της διπλής εκπροσώπησης για τα παραολυμπιακά 
χειμερινά αθλήματα είναι σχεδόν παγκόσμιο και ότι έχει σκοπό να έρθει και στη χώρα μας τον 
Σεπτέμβριο για να κάνει συναντήσεις με το Υπουργείο και όποιον άλλο χρειαστεί για να 
οριστικοποιηθεί αποκλειστική ευθύνη των αθλημάτων αυτών από την Ομοσπονδία μας. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν ως συνολικό ποσό προς κατανομή στα επιμέρους αθλήματα τα 
540.000 € με 13  ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 8ο : Προγραμματισμός όλων των Αθλημάτων για 2023-24 

i. Σύσταση Τεχνικών Επιτροπών 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι δε θα συζητηθεί σήμερα, αλλά όσοι ανέλαβαν νέους ρόλους 
βάσει της αναμόρφωσης του ΔΣ, παρακαλούνται να σχεδιάσουν τις τεχνικές επιτροπές τους με 
τρόπο που θα βοηθήσει στην αποτελεσματική λειτουργία τους. Να φέρουν τις προτάσεις τους στο 
επόμενο ΔΣ για να εγκριθούν. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

ii. Σχήμα εθνικών ομάδων  
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι ομοίως με το παραπάνω θέμα της σύστασης Τεχνικών 
Επιτροπών, θα πρέπει να οι υπεύθυνοι των αθλημάτων να φέρουν τις προτάσεις τους για τις 
εθνικές ομάδες στο επόμενο ΔΣ. 
Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι έχει γίνει σχεδιασμός των αλπικών ήδη για το θέμα αυτό. 
Η κα Λαδοπούλου δηλώνει ότι θα ήθελε να συμμετέχει με παρακολούθηση σε όλες τις Τεχνικές 
Επιτροπές, όχι απαραίτητα με ψήφο.  
Ο κ .Θεοδώρου αναφέρει ότι στη FIS οι αθλητές συμμετέχουν στη μεγάλη γενική επιτροπή του 
αθλήματος αλλά όχι στις Τεχνικές Επιτροπές. 
Ο κ. Γυρούσης αναφέρει ότι είναι δύσκολο να επιλεγούν οι αθλητές που θα παρακολουθούν στις 
Τεχνικές Επιτροπές.  
Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι η FIS προβλέπει τη συμμετοχή και με ψήφο των αθλητών στις 
επιτροπές. 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι θα αυτό χρειάζεται περαιτέρω σκέψη και θα εξεταστεί στο 
επόμενο διάστημα 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν να εξεταστεί το παραπάνω αργότερα με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

iii. Έγκριση Πρακτικών Τεχνικών Επιτροπών 
Τα πρακτικά της ΤΕΑΑ παρουσιάζεται από τον ΤΣ Τιμολέοντα Τσουρέκα και τον κ. Μαρμαρέλλη. 
Το πρακτικό έχει κατατεθεί στην ΕΟΧΑ με Α.Π.1881/8-6-2023. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το πρακτικό με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
Τα πρακτικά των λοιπών αθλημάτων θα επικαιροποιηθούν με τη σύσταση των νέων Τεχνικών 
Επιτροπών και θα εγκριθούν από το ΔΣ τότε. 
 

iv. Διεθνείς αγώνες  
Ο κ. Τσουρέκας Τιμολέων αναφέρει ότι για τα αλπικά αγωνίσματα έχει σχεδιαστεί πρόγραμμα 
των διεθνών αγώνων με ενδεικτικές ημερομηνίες, βάσει του περσινού προγράμματος.  
ΔΙΕΘΝΕΙΣ ΑΓΩΝΕΣ (Οι ημερομηνίες είναι ενδεικτικές) 
24-25 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ CHI ΠΗΓΑΔΙΑ, GS - SL 
26-27. MAΡΤΙΟΥ ΒC ΠΑΡΝΑΣΣΟΣ SL - GS 
28-29 MAΡTIOY NC, NJC ΠΑΡΝΑΣΣΟΣ GS - SL 
30-31 MAΡTIOY CHI NC ΠΑΡΝΑΣΣΟΣ GS - SL 
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Το σχέδιο αυτό έχει κατατεθεί στην ΕΟΧΑ με Α.Π. 1880/8-6-2023. 
Για τους δρόμους αντοχής το πρόγραμμα αναφέρεται στο ίδιο έγγραφο που έχει κατατεθεί στην 
ΕΟΧΑ. 

 
Για τη χιονοσανίδα/ελ σκι το πρόγραμμα θα ανακοινωθεί τον Σεπτέμβριο. 
Ο κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι για όλα τα αγωνίσματα των Βορείων Αθλημάτων (Δρόμοι Αντοχής, 
Ρόλερσκι, Δίαθλο, Θερινό Διαθλο) θα πρέπει να οργανώνονται Πανελλήνια Αθλήματα με βάση τα 
όσα έχουν οριστεί στο Μητρώο Αθλητικών Φορέων της ΓΓΑ. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

v. Θερινό πρωτάθλημα Αντοχής & Διάθλου 2023-24  
Ο κ. Τιμολέων Τσουρέκας αναφέρει ότι το πρόγραμμα του θερινού πρωταθλήματος περιλαμβάνει 
δυο αγώνες ρόλλερσκι όπως κάθε χρόνο, στη Νάουσα 1-3 Σεπτεμβρίου και 7-8 Οκτωβρίου, οι 
οποίοι είναι και FIS αγώνες. Θέλουμε να κάνουμε και δυο-τρεις διεθνείς αγώνες θερινού διάθλου. 

 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

vi. Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Καλλιτεχνικού Πατινάζ 
Ο κ. Νικητίδης αναφέρει ότι μιλάμε για Τουρνουά και όχι Πρωτάθλημα. Ο κ. Σμυρναίος διευκρινίζει 
ότι η διεξαγωγή Πανελληνίου Τουρνουά προϋποθέτει την ύπαρξη παγοδρομίου, κάτι το οποίο 
αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει με τις προδιαγραφές που πρέπει. Η λύση της διεξαγωγής του 
τουρνουά στη Βουλγαρία είναι πολύ καλή, αλλά υπάρχει προβληματισμός για τη μετακίνηση. Το 
κόστος του παγοδρομίου είναι χαμηλότερο και δε θα πληρώσουμε μετακινήσεις για τους κριτές. 
Επίσης αναφέρει ότι δεν είναι σίγουρος κατά πόσον νομιμοποιούμαστε να διεξάγουμε τέτοιον 
αγώνα με οποιαδήποτε ονομασία. 
Ο κ. Νικητίδης προτείνει να καλύψει η ΕΟΧΑ τη μετακίνηση με δυο λεωφορεία και να πληρώσουν 
οι συμμετέχοντες τη διαμονή τους και θα εξεταστεί η νομιμότητα και οι προϋποθέσεις συμμετοχής 
των σωματείων που δεν έχουν αθλητική αναγνώριση. 
Διευκρινίζει ότι σε αυτή τη φάση καταρχήν πρέπει να αποφασίσει το ΔΣ αν υπάρχει πρόθεση 
διεξαγωγής του τουρνουά πιθανότατα στο εξωτερικό μετά τον Οκτώβριο 2023, το οποίο θα έχει 
κόστος 6.000-7.000 ευρώ. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

vii. Ανοιχτές Τεχνικές Επιτροπές 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης ρωτάει αν θέλουμε να γίνουν φέτος οι ανοικτές επιτροπές και 
συμφωνούν όλοι να γίνουν. Γίνεται διαλογική συζήτηση και ο κ. Νικητίδης προτείνει να 
πραγματοποιηθούν πρώτα διαδικτυακά με παρουσίαση εγκυκλίων κλπ μέσα στον Ιούλιο  και μετά 
δια ζώσης για να βραβευτούν και οι κυπελλούχοι σε κάποια ημερομηνία του Οκτωβρίου. 
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Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

viii. Έγκριση ποσών για την κάλυψη της προετοιμασίας αθλητών & Bonus στόχων 
(ΓΚΙΝΝΗΣ) 

Ο κ. Γυρούσης αναφέρει ότι θεωρεί ότι θα πρέπει να επιβραβευτεί ο Γκιννής για τα δυο 
αποτελέσματα που έφερε και προτείνει να πάρει ένα bonus 15.000 ευρώ. Ο κ. Μαρμαρέλλης 
συμφωνεί με αυτή την άποψη. Ο κ. Γυρούσης καταθέτει την πρόταση να δίνονται bonus σε όλους 
τους αθλητές από τα ευρωπαϊκά κύπελλα 1.000 ευρώ αν μπουν στην 30άδα, 2.000 ευρώ αν μπει 
στη δεκάδα και 5.000 ευρώ αν πάρει μετάλλιο. Ο κ. Νικητίδης συμφωνεί με την πρόταση του κ. 
Γυρούση για τα bonus αλλά σημειώνει ότι θα πρέπει να δει η ταμίας το ύψος των bonus αυτών. 
Για τα bonus των άλλων αθλητών, θα συζητηθεί σε επόμενο ΔΣ. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

ix. Συμμετοχή αθλητών στο προπονητικό camp της FIS στο Νότιο Ημισφαίριο 
Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι μετά από ερώτημα στους πρώτους σε βαθμολογία αθλητές, 
Καλτσογιάννη και Ασβεστά, προτείνονται αυτοί οι δυο. Ο κ. Γυρούσης θέτει ερώτηση για να 
πληρώσει η ΕΟΧΑ τα εισιτήριά τους, αλλά ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι αυξάνοντας τον 
προϋπολογισμό για τους δυο αυτούς αθλητές, θα υπάρχει αντίστοιχη απαίτηση και από άλλους 
και ότι παραδοσιακά όσοι συμμετείχαν στα camp της FIS στο νότιο ημισφαίριο, πλήρωναν πάντα 
τα εισιτήριά τους. Δεν συμφωνεί με την πληρωμή των εισιτηρίων. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν τα ονόματα των συμμετεχόντων αθλητών και να μην πληρωθούν τα 
εισιτήρια με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

x. Πρόσληψη τεχνικού διάθλου 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας αναλύει τους λόγους για τους οποίους θεωρείται σωστό το να προσλάβουμε 
τον ίδιο τεχνικό με πέρσι, τον κ. Viacheslav Nikiforov, από 1/5/23 έως 31/3/2024, με αμοιβή 
20.000€ συνολικά μεικτά και προτείνει την αποδοχή από το ΔΣ 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Συμμετοχή στο Youth Olympic Games Gangwon 2024 
O ΤΣ παρουσιάζει τον πίνακα με τα δεδομένα για τη συμμετοχή μας στο YOG 2024. Η τελική 
δήλωση για όλα τα αθλήματα εκτός διάθλου είναι 18/12/23 και για το δίαθλο 5/1/24. Για το δίαθλο 
εχουμε εξασφαλίσει 3 θέσεις για άντρες και 3 για γυναίκες. Στους ΔΑ αυτή τη στιγμή έχουν 
προκριθεί ένα αγόρι και δυο κορίτσια και διεκδικούμε ακόμα μια θέση στα αγόρια – είμαστε 
δεύτεροι επιλαχόντες και πιθανότητες 90% να πάρουμε τη θέση. Στη χιονοσανίδα και ελεύθερη 
σκι, η FIS δεν έχει δώσει ξεκάθαρη θέση για το που βρίσκονται οι αθλητές, αλλά εκτιμώ ότι θα 
έχουμε 1 αγόρι και 1 κορίτσι στη χιονοσανίδα και 1 κορίτσι στο ελεύθερο σκι. Για το καλλιτεχνικό 
πατινάζ δεν έχουμε ελπίδα. Στα αλπικά έχουμε ένα αγόρια και ένα κορίτσι. Δύσκολα να χάσουμε 
τις θέσεις αυτές αλλά ακόμα πιο δύσκολα θα κερδίσουμε επιπλέον θέσεις. Πρέπει να δούμε 
ποιους και πώς θα στηρίξουμε για την πρόκρισή τους. Πρέπει να αποφασίσουμε για τα κριτήρια, 
γιατί για τα βόρεια αθλήματα οι αγώνες αρχίζουν από τον Σεπτέμβριο. 

 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
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ΘΕΜΑ 10ο : Υποτροφίες αθλητών 2023-26 
Ο κ. Γυρούσης αναφέρει ότι στους προηγούμενους ΧΟΑ είχαν δοθεί 4 υποτροφίες που 
μοιράστηκαν σε 5 παιδιά. Σε αυτούς τους ολυμπιακούς θα δοθούν 5 υποτροφίες από Νοέμβριο 
2023 μέχρι Φεβρουάριο 2023, 1500 δολάρια το μήνα ανά αθλητή. Επιπλέον θα δοθεί ένα ποσό 
για τις μετακινήσεις, 5000 δολάρια ανά αθλητή με παραστατικά. Πρέπει να αποφασίσουμε ποιοι 
αθλητές θα προταθούν.  
Ο Γκιννής είναι στο πρόγραμμα της ΕΟΕ «υιοθετείστε έναν αθλητή», οπότε δεν τη δικαιούται.  
Η πρώτη πρόταση που συζήτησα ήταν για τα τέσσερα αγόρια Αγγέλη Τσουρέκα Αντωνίου Πρώιο 
που κάνουν επαγγελματική προπόνηση.  
Για τα κορίτσια, Τσιοβόλου, Τίτα, Καλτσογιάννη, Χαραλαμπίδου που δεν έχουν προτεραιότητα 
την προπόνηση, εκτός της Χαραλαμπίδου, προτείνω να μοιραστούν 2 υποτροφίες.  
Άρα θα έχουμε 4 αγόρια και 4 κορίτσια. Όμως δεν έγινε αποδεκτό.  
Η δεύτερη πρόταση ήταν για επτά υποτροφίες (σύμφωνα με τα αθλήματα στα κορίτσια 
Τσιοβόλου, Χαραλαμπίδου, Τίτα) που θα μοιραστούν το συνολικό ποσό από τις 5 υποτροφίες.  
Η υπάλληλος της ΕΟΕ είπε ότι συμφωνεί αλλά θα πρέπει να το συζητήσει, και ότι θα πρέπει να 
ετοιμάσουμε την πρότασή μας με σειρά προτεραιότητας. 
Ο κ. Τσουρέκας ανέφερε ότι οι επτά αθλητές ερωτήθηκαν και δήλωσαν ότι έχουν πρόθεση να 
αγωνίζονται μέχρι το 2026, εκτός του Αντωνίου που δεν απάντησε. Η Τίτα δήλωσε ότι έχει σκοπό 
τους ΧΟΑ αλλά δεν μπορεί να κάνει μακροπρόθεσμη δέσμευση μέχρι το 2026. Αντιπροτείνει 
ατομικό προϋπολογισμό μέχρι το 2024 με το 50% της υποτροφίας, ή φουλ προϋπολογισμό για 
χρονικό διάστημα 2023-26. 
Γίνεται διαλογική συζήτηση και ο κ. Νικητίδης προτείνει καταρχήν να ερωτηθεί ο Αντωνίου για να 
απαντήσει αν αποδέχεται τους όρους της ΕΟΧΑ για τις υποτροφίες της ΕΟΕ και η Τίτα να 
χρηματοδοτηθεί από την Ομοσπονδία. Εάν ο Αντωνίου απαντήσει θετικά, προτείνει να στείλουμε 
υποψηφιότητα για τους εξής έξι αθλητές Αγγέλης, Τσουρέκας, Αντωνίου, Πρώιος, η Τσιοβόλου 
και η Χαραλαμπίδου, οπότε το συνολικό ποσό των 5 υποτροφιών να διανέμεται στους 6 
αθλητες/τριες. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
 
ΘΕΜΑ 11ο : Ενημέρωση για την ταμειακή σχέση αθλητών & προπονητών 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι δεν υπάρχει κάτι να συζητηθεί στην παρούσα φάση. 
 
 
ΘΕΜΑ 12ο : Ενημέρωση για το Βαλκανικό και ΝΑ Ευρώπης συνέδριο IBU 
Ο κ Νικητίδης αναφέρει ότι ήδη αναλύθηκε το θέμα από τους εκπρσώπους μας κ. Γυρούση και 
Τσουρέκα κατά την συζήτηση προηγούμενου θέματος  
 
ΘΕΜΑ 13ο : Εκπροσώπηση στο συνέδριο WCF και συνάντηση προέδρων IBU 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης αναφέρει ότι για τη συνάντηση προέδρων IBU έχουμε πάρει ήδη 
απόφαση σε προηγούμενο ΔΣ για να συμμετέχει ο ίδιος σε αυτή τη συνάντηση μαζί με τον Τ.Σ.. 
Για το συνέδριο WCF που είναι στη Σεούλ προτείνει να μας εκπροσωπήσει ο κ. Σμυρναίος μόνο, 
μια που τα αεροπορικά εισιτήρια είναι πολύ αυξημένα για να πάει και δεύτερο άτομο.  
Το κόστος εισιτηρίου είναι περίπου 1200 ευρώ και η διαμονή-διατροφή καλύπτεται από την WCF. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Διάφορα 

i. Συμμετοχές σε αγώνες του Γκιννή 
Ο κ. Τσουρέκας προτείνει να ζητήσουμε από τη FIS να μας δώσουν κωδικό για online δηλώσεις 
σε world cups τον οποίο θα δώσουμε στην ομάδα του Γκιννή για κάνουν μόνοι τους τις δηλώσεις. 
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Ο κ. Γυρούσης αναφέρει ότι θα πρέπει να έχουμε πρόσβαση στον κωδικό αυτό για να μπορούμε 
να παρακολουθούμε τι δηλώνεται. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

ii. Χρονομέτρηση-αγορά κλειδιού 
Ο Τ.Σ. αναφέρει ότι επειδή έχει αλλάξει ο τρόπος χρονομέτρησης πρέπει να αγοράσουμε τα 
κλειδιά (κωδικούς) για να λειτουργεί το σύστημα 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

iii. Μεταβίβαση όπλου Κωτσάλου 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι το όπλο της Κωτσάλου πρέπει να μεταβιβαστεί σε αθλητή του 
ίδιου συλλόγου, δηλαδή πιθανότατα στον Μέτσιο που είναι μέσω του ίδιου αστυνομικού 
σωματείου. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

iv. Πρόγραμμα Therapists general 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας αναφέρει ότι υπάρχει το νοσοκομείο therapists general το οποίο είναι 
πρόγραμμα μέσω της ΕΟΕ, στο οποίο αν θέλουμε να συμμετάσχουμε δίνουμε λίστα αθλητών για 
να λάβουν μέρος στο πρόγραμμα. 
Τα μέλη του ΔΣ εγκρίνουν το παραπάνω με 13 ΝΑΙ και 0 ΟΧΙ. 
 

v. Σχολές προπονητών 
Ο Τ.Σ. κ. Τσουρέκας ενημερώνει ότι είχαμε επαφή με το ΣΕΦΑΑ Θεσσαλονίκης για διάθεση 
χώρου και εκπαιδευτών και πήραμε απάντηση από την κοσμήτορα ότι θα στηρίξει το πρόγραμμα. 
Θα πρέπει Σεπτέμβριο – Οκτώβριο να ξεκινήσει η διαδικασία. Αποφασίστηκε να γίνουν δυο 
σχολές, μια Χιονοδρομίας Β κατηγορίας, στην οποία απαιτούνται 30 άτομα κατ ελάχιστο. Και μια 
σχολή χιονοδρομίας-χόκευ-καλλιτεχνικούς πατινάζ και κρίκετ Γ κατηγορίας. Το κρίκετ έχει κάνει 
πρόταση στη ΓΓΑ να κολλήσει κάποια άλλη σχολή για να γίνει παράλληλα επειδή έχουν λίγα 
άτομα και δεν μπορούν οικονομικά να το στηρίξουν. Αναφέρει ότι η ΓΓΑ το προτείνει γιατί τους 
βοηθάμε. Και η ομοσπονδία κρίκετ θα συμμετέχει σε οικονομικό επίπεδο κατ αναλογία. 
Για τον διευθυντή των σχολών, προτείνεται να είναι διευθυντής ο ίδιος και στις δυο, αλλά στη Γ 
κατηγορίας να οριστεί κάποιος αναπληρωτής για να μοιραστεί η δουλειά. Με συζήτηση με τον 
πρόεδρο προτείνουν την Εύα Ματαράγκα. Επίσης να οριστεί η Σάνη Πεντεφούντα ως 
εκπρόσωπος της ΕΟΧΑ. Για τη συνδρομή των συμμετεχόντων στη σχολή, αναφέρει ότι βάσει 
προϋπολογισμού, με 30 άτομα στη Β κατηγορίας, η σχολή θα στοιχίσει 20.000 ευρώ. 
Ο κ. Γυρούσης προτείνει να μπει ποσό 300 ευρώ για τη Γ κατηγορίας και 500 ευρώ για το Β 
κατηγορίας. 
Ο πρόεδρος κ. Νικητίδης διαβάζει το κείμενο του κ. Πατσαλά σχετικά με τη σχολή προπονητών 
για το χόκευ, στην οποία αναφέρονται τα εξής. Στην IIHF έχει εγκριθεί ένα ποσό 10.000 ευρώ 
μέσω του προγράμματος ανάπτυξης, το οποίο ήταν το μέγιστο ποσό που μπορούσαμε να 
πάρουμε. Ζητήθηκε βοήθεια για το τεχνικό κομμάτι και τα μαθήματα για τη σχολή από την IIHF. 
Με τα 10.000 ευρώ θα μπορούμε να καλύψουμε τα έξοδα για τη σχολή του πατινάζ και του χόκευ. 
Η έκθεση αυτή έχει κοινοποιηθεί στα μέλη του ΔΣ. Ο κ. Πατσαλάς κάνει εξαιρετική δουλειά και 
σιγά σιγά φαινόμαστε ως χώρα σε events.  
 

vi. Site ΕΟΧΑ – Μητρώο ΕΟΧΑ 
Ο κ. Μήλιος αναφέρει το πρόβλημα με την έλλειψη εργαλείου αναζήτησης και δυσκολία γενικά 
στη χρήση του.  Ο κ. Νικητίδης αναφέρει ότι θα πρέπει μέσα στο καλοκαίρι να δούμε τις ελλείψεις 
για να γίνουν οι τροποποιήσεις στην ιστοσελίδα. 
Ο κ. Νικητίδης αναφέρει ότι η διαδικασία με το μητρώο ΕΟΧΑ πάει πολύ αργά και πιέζουμε πολύ 
για να ολοκληρωθεί. 
 

vii. Δικαίωμα συμμετοχής σωματείων στο Πανελλήνιο 
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Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει την περίπτωση σωματείου που πήρε μέρος στο Πανελλήνιο 
Πρωτάθλημα ενώ είχε ενημερωθεί ότι δεν είχε δικαίωμα να λάβει μέρος. Είπαμε στην επόμενη 
σεζόν να στέλνεται συχνά η λίστα των εγκεκριμένων σωματείων για συμμετοχή στους αγώνες. 
Με το νέο μητρώο αυτό το πρόβλημα θα λυθεί. 
 

viii. Balkan Cup αλπικών 
Ο κ. Μαρμαρέλλης αναφέρει ότι το BC πέρσι έγινε με 5-6 αγώνες, που όμως οργανώθηκε με κακό 
τρόπο. Οι βαλκανικές χώρες θέλουν να αναβαθμιστεί το Balkan cup να γίνει σαν continental cup. 
Αναφέρει ότι πρότεινε στις βαλκανικές χώρες να θεσμοθετηθεί Balkan cup παίδων, 
χρησιμοποιώντας τους ήδη υπάρχοντες αγώνες παίδων στα βαλκάνια για να αναβαθμιστούν οι 
αγώνες παίδων της περιοχής.  
  
Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύνεται η συνεδρίαση και υπογράφεται το παρόν πρακτικό. 
 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
  
 
 

 

  
Νικητίδης Γεώργιος Μήλιος  Ηλίας 
   

Ο ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΕΙΔ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ο ΤΑΜΙΑΣ 
  

 
 

 

   
Γυρούσης Δημοσθένης Στάμου Σπυριδούλα Γιαζιτζίδης Σάββας 

 
 ΟΙ     ΕΦΟΡΟΙ 

 
 
 

 

   
Ζαβός Χρήστος  Θεοδώρου Ιωάννης Μαρμαρέλης Ιωάννης 

   
 

 
 

  

Μέντζιος Κωνσταντίνος Σοφία Γκρίτση Τσουρέκας Απόστολος 
 

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΑΘΛΗΤΩΝ 
 
 
 
 

Λαδοπούλου Παρασκευή 

 ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΕΝΩΣΗΣ 
ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ 

 
 
 

Αραχωβίτης Γεώργιος 
 


